
                Lions Club International MD 107-G                            
                 Piirikuvernööri DG Mauri Koskela 
    Puh. +358400 560238, e-mail: mauri.koskela@lions.fi 
              G-piirin teema: Lions - auttava yhteisö 

   
PÖYTÄKIRJA 
 
Aihe:       107-G Piirihallituksen 3. kokous 
Aika:        9.2.2019   klo 10.00 - 13.00 
Paikka:    Kansalaistoimintakeskus Matara, Matara sali A 
                 Matarankatu 6  40100 Jyväskylä 
 
1.   Kokouksen avaus 
      Piirikuvernööri Mauri Koskela avasi kokouksen. 
 
2.   Kokousvirkailijat 
      Puheenjohtajana toimii DG Mauri Koskela ja sihteerinä CS Olavi Harju 
 
3.   Läsnäolijat 

  Piirihallituksen jäsen Läsnä Poissa 

     DG  Mauri Koskela +  

     1. VDG  Heikki Näsi    + 

     2. VDG  Erkki Mäntylä +  

     IPDG  Olavi Vesanen +  

     CS  Olavi Harju +  

     CT  Erkki Iso-Markku  + 

     GMT  Heikki Rautiainen  + 

     GLT  Jonny Paananen  + 

     GST  Taisto Kotila +  

Alue- ja lohkopuheenjohtajat   

     1. alue Taisto Kotila +  

         1. lohko  Markku Kauppinen  + 

         2. lohko  Juhani Laukkanen  + 

     2. alue  Tuomo Kilpinen +  

         1. lohko  Jani Pihlajamäki  + 

         2. lohko  Anne Koivisto +  

         3. lohko  Markku Koivisto +  

     3. alue Taisto Rinne +  

         1. lohko  Anja Kaislo  + 

         2. lohko  Pia Nieminen +  

     4. alue  Ossi Väistö  + 

         1. lohko  Aimo Pessinen  + 

         2. lohko  Matti Honkimäki  + 

         3. lohko  Timo Hiltunen +  

     5. alue  Jouko Vierimaa +  

         1. lohko  Jari Hurskainen  + 

         2. lohko  Helka Lohtander +  

Äänivaltaiset yhteensä 25  paikalla 13   

        GST ei ole vielä virallinen piirihallituksen jäsen. 
 

Toimikunta- ja työryhmäpuheenjohtajat Läsnä Poissa 

     PR ja Internet:  Jari Rytkönen  + 

     Metso-Leijona:  Ilkka Salonen +  

     Nuorisovaihto, kummilapset:  Tuomo Rajala +  

     Leotoiminta:  Mauri Koskela +  
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     Hyvän Päivän tapahtuma:  Mikko Kauranen +  

     Facebook ja muu viestintä:  Tuomo Kilpinen +  

     Rauhanjuliste:  Tarja Parta  + 

     Sri Lankan Lions ystävät:  Tuomo Vartiainen +  

     Puolisotoiminta:  Marja-Leena Kotila  + 

     ARS-säätiö:  Viljo Hokkanen +  

     Lion Quest:  Johanna Arho-Forsblom  + 

     LCIF / ALERT:  Kyösti Mikkonen  + 

Toimikunta- ja työryhmäpuheenjohtajat 12   

Muut  läsnäolijat:   

     PDG Pirkko Kokkonen +  

              Jukka Kokkonen +  

     PDG Pertti Jämsen +  

        Läsnä yhteensä: 21 
Merkittiin läsnäolijat tiedoksi ja todettiin, että äänioikeus on piirihallituksen jäsenillä.  Puheoikeus 
on piirikuvernöörin nimittämillä toimikuntien puheenjohtajilla ja piirin alueella asuvilla entisillä 
piirikuvernööreillä.  Läsnäolo-oikeus on kaikilla piirin Lioneilla.  Heille voidaan myöntää 
piirihallituksen päätöksellä puheoikeus. 
 
4.   Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
     Todettiin, että kokouskutsu ja esityslista on toimitettu kaikille piirihallituksen jäsenille  
      sähköpostitse 26.1.2019, kaksi viikkoa ennen kokousta. Kokouksen esityslista on ollut 
      nähtävissä myös piirin kotisivuilla Jäsenet-osiossa. 
      Ehdotus:  Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
      Päätös: Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
5.   Esityslistan hyväksyminen 
      Ehdotus:  Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
      Päätös: Hyväksyttiin CT Erkki Iso-Markun esittämällä lisäyksellä, että esityslistalle lisätään yksi 
      kohta: talousarvio kaudelle 2019-2020. Talousarvio käsitellään kohdassa 11.  
 
6.   Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
      Valittiin kaksi piirihallituksen jäsentä pöytäkirjantarkastajiksi ja he toimivat tarvittaessa myös 

       ääntenlaskijoina. Pöytäkirjan kopio toimitetaan piirihallituksen jäsenille hyväksynnän jälkeen 
       heidän sähköpostiosoitteisiinsa. 
       Ehdotettu pöytäkirjan tarkastajiksi: Olavi Vesanen ja Erkki Mäntylä 
       Päätös: Valittiin Olavi Vesanen ja Erkki Mäntylä  
 
7.  Piirihallituksen toiminta 
     DG Mauri Koskelan kiitti raportin lähettäneitä ja sanoi, että hyvää toimintaa on tehty. 
     Saapuneet raportit ovat piirin sivuilla Jäsenet-osiossa. 
     Saapuneet raportit: 1.Taisto Kotila 

2.Tuomo Kilpinen 
  3.Taisto Rinne 
  5.Jouko Vierimaa 
  1.2.Juhani Laukkanen 
  3.1.Anja Kaislo 
  3.2.Pia Nieminen 
  4.2.Matti Honkimäki 
  5.2.Helka Lohtander 
  ARS 
  GLT 
  Leijonamarrsi 
  LQ-raportti 
     Paikalla olijoista ne, jotka olivat lähettäneet toimintaraporttinsa, käsittelivät raporttinsa 



     pääkohdat. Muutkin raportit käytiin läpi. 
     Jäsenistön pieneneminen aiheutti keskustelua. PDG Pirkko Kokkonen sanoi, että hänen  
     kaudellaan 2010-2011 jäsenmäärä oli yli 1700 ja nyt se on 400 jäsentä pienempi. Jäsenistön  
     pieneneminen mm. pienentää klubeilta kerättävien maksujen loppusummaa. 
     Sri Lankan Lions ystävien Tuomo Vartiainen oli juuri palannut Sri Lankasta. Hän kertoi, että   
     silmäsairaalalla menee hyvin. Viime vuonna silmäleikkauksia oli ollut 4000, joista 60 % oli ollut  
     potilaille ilmaisia. 
     Ilkka Salonen toimitti kokoukseen 3500 kpl uusia Metso-Leijonia. Lehden talous on kunnossa. 
     Talouden runko on klubeilta kerättävä maksu. Kaikki lehdet lähtivät jakoon kokoukseen 
     osallistuneitten toimesta. 
     Nuorisovaihdosta kertoi Tuomo Rajala. Nuorisovaihtohakemuksia on tullut kuten edellisenäkin  
     vuotena, 13 hakemusta. Kesän Uuraisten nuorisoleiriä varten tarvitaan 20-30 isäntäperhettä, 
     perheen ei tarvitse olla Lions-perhe. Ulkomailta saapuvien nuorten leiriläisten kuljetusten 
     kanssa kannattaa tehdä yhteistyötä, järjestää esim. kimppakyytejä. 
     Hyvän Päivän tapahtuman, Leijonamarssin, järjestäjä Mikko Kauranen kysyi,että järjestetäänkö 
     marssi uudelleen. Viime syksynä marssiin osallistui noin 20 klubia ja marssi meni hyvin ja oli 
     näyttävä tapahtuma. Jari Rytkönen kirjoitti Lion-lehteen hyvän artikkelin marssista. Päätettiin, 
     että marssi järjestetään uudelleen. Erkki Mäntylä esitti, että jatkossa marssi voisi olla kiertävä, 
     marssittaisiin eri paikkakunnilla. Hän lisäsi, että marssia voisi markkinoida myös Lions-liitolle. 
     Tuomo Kilpinen sanoi, että marssin ajankohtaa voitaisiin pohtia. Esitettiin, että marssi voisi olla 
     samana päivänä, kun on piirifoorumi. 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
8.  Piirihallitus 2018 - 2019 
     1VDG Heikki Näsi esittelee seuraavan kauden piirihallituksen nimilistan. 
     Heikki Näsi ei päässyt kokoukseen. Käytiin tämän hetken nimilista läpi ja todettiin, että vielä 
     puuttuu 2VDG, CS, ARS-henkilö, yksi Apj ja kolme Lpj-henkilöä.    
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
9.  Hakemukset:   DG, 1.VDG, 2.VDG-ehdokkat, vuosikokous 2021 
     DG Mauri Koskela esitteli tulleet hakemukset. DG:n virkaan hakemus ja klubin kannatus on  
    1VDG Heikki Näsiltä LC Kivijärvi, 1VDG:n virkaan hakemus ja klubi kannatus on 2VDG Erkki 
     Mäntylältä LC Jämsänseutu. 
     Vuosikokouksen 2021 järjestäjäksi ei ole hakemusta. Päätettiin, että lähetetään klubeille tiedote 
     jossa julistetaan haku alkaneeksi vuosikokouksen 2021 järjestäjästä ja nuorisoleirin 2022  
     järjestäjästä. 
     Näistä hakemuksista tehdään päätös Mäntän vuosikokouksessa. 
     Päätös: Hyväksyttiin 
 
10.Piirin taloustilanne 
     Piirin CT Erkki Iso-Markku ei päässyt kokoukseen. Käytiin läpi hänen lähettämät tiedot piirin  
     taloustilanteesta. Rahaa hallintotilillä 14972,44 € ja aktiviteettitilillä 18922,94 €. Aktiviteettitilin 
     rahat menevät ensi kesänä järjestettävän Uuraisten nuorisoleirin kuluihin. Nuorisoleirimaksu  
     on, kahdesta huomautuksesta huolimatta, maksamatta kahdeksalta klubilta. 
     Metso-Leijona maksuja on 2018 € eli runsas 60 % klubeista on maksanut. Maksun eräpäivä on  
     helmikuun lopussa, joten maksuja tulee vielä. 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
11.Talousarvio kaudelle 2019 - 2020 
      Vuosikokouksen 21.4.2018 päätös klubeilta kerättävistä maksuista:  Nuorisoleirimaksu on 5 € 
      /jäsen. Metso-Leijona maksu on 3 €/jäsen, mutta kuitenkin maksimissaan 90 €/klubi, tai   
      klubilta 50 € ilmoitus / mainos lehteen.  



      Piirirahaa saadaan nykyisen jäsenmäärän mukaan 6652,00 €. 
      Ehdotus: Klubeilta kerättävät maksut pidetään entisellään ja nuorisoleiri järjestetään 2022. 
      Päätös: Ehdotus hyväksyttiin 
 
12.Piirillä on käytettävissä LCIF tilillä olevaa nimeämätöntä rahaa 3000 $ 
     Jos rahaa ei käytetä, niin jossain vaiheessa se siirtyy LCIF:n tilille. 
      Ehdotus: Raha käytetään hakemuksien perusteella klubien Melvin Jones jäsenyyksien  
      rahoittamiseen max. 500 $ / klubi.  
      Noudatetaan seuraavia periaatteita: yksi Melvin Jones jäsen / klubi, jos klubilla on omaa rahaa  
      LCIF tilillä enemmän kuin 500 $ maksetaan loppuosa, jos hakijoita on paljon, suositaan pieniä  
      klubeija ja sellaisia klubeija, joilla ei vielä ole Melvin Jones jäseniä.  
      Klubit lähettävät hakemuksen piirille 29.3.2019 mennessä ja kuvernööritiimi päättää  
      avustuksen saajat. Klubeille lähetetään asiasta tiedote. 
      Päätös: Ehdotus hyväksyttiin 
 
13.Piirihallituksen jäsenmäärän lisääminen ainakin GST ja LCIF henkilöillä 
     Asia vaatii piirin sääntöjen muuttamista ja tästä syystä piirin vuosikokouksen on oltava 
     sääntömuutoskokous.  
     Ehdotus: Piirin vuosikokouksesta tehdään sääntömuutoskokous ja asia päätetään siellä. 
     Päätös: Ehdotus hyväksyttiin 
Säännöissä nyt: Piirin asioita hoitaa sekä piiriä edustaa hallitus, johon kuuluvat piirikuvernööri, 
edellinen piirikuvernööri ja 1. ja 2. varapiirikuvernööri sekä kuvernöörin nimeämät piirisihteeri ja 
rahastonhoitaja tai piirisihteeri/rahastonhoitaja, alueiden puheenjohtajat, lohkojen puheenjohtajat, 
piirin koulutusjohtaja (GLT) sekä piirin jäsenjohtaja (GMT). 
 
14. Melvin Jones-jäsenyydet, tilanne 
      Klubit maksavat suoraan LCIF:n tilille jäsenyydestä aiheutuvat maksut. 
      Piirissä Melvin Jones jäseniä on kaikestaan 351 ja heistä 128 on myös Lions-ritareita. 
      Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
      Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
15.LCIF:n suurkeräyksen tilanne 
     LCIF vastaava Kyösti Mikkonen ei päässyt kokoukseen. Hän tiedotti, että on laatimassa asiasta 
     tiedotetta klubeille. 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 
16. Arne Ritari-killan jäsenyydet, tilanne 
      Klubi maksaa Arne Ritari-säätiön tilille jäsenmaksun säätiön sivuilla olevan ohjeistuksen  
      mukaisesti. 
      Uusia ritareita on tulossa, mm. Lions-juhlassa 3 uutta. Kauden tavoite on 10 uutta ritaria. 
      Adresseja on toimitettu klubeihin, kauden tavoite on 700 adressia. ARS-apurahaa on hakenut  
      ja saanut LC Palokka ja LC Palokka Wilma. Metso-Leijonassa on ARS-aiheinen kirjoitus, ARS- 
      mainos ja piirin Lions-juhlan ilmoitus. Nämä tuottavat piirin tilille 800 €.  Lisäksi piiri saa 
      jokaisesta adressista euron ja ritarinimityksestä 50 €. 
      Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
      Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
17. Aluefoorumit 
      viikolla 10/2018 järjestetään aluefoorumit. Järjestelyistä vastaa alueen puheenjohtajat. 
      Kaikkien alueiden foorumien pitopaikat ja -ajat ovat tiedossa. Jokaisessa aluefoorumissa  
      vierailee joku kuvernööritiimin jäsen, he ovat sopineet vierailut. 
      Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
      Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 



18.Klubivierailut 
     DG Mauri Koskela esittää klubivierailujen nykyisen tilanteen. 
     DG Mauri Koskelalla on yksi vierailu tekemättä, 1VDG Heikki Näsillä muutama vierailu tekemättä, 
     2VDG Erkki Mäntylä on tehnyt kaikki vierailut.  
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 

 
 19.Seuraavat kokoukset: 

          Työvaliokunnan kokoukset: Piirihallituksen kokoukset:  
          20.3.2019  GoToMeeting         30.3.2019  Matara             
                                     11.5.2019  Wanhat Wehkeet Karstula 

Aluefoorumit:  vko 10 / 2019 Apj:t vastaavat 
Lions juhla:  9.3.2019 Nikolainsali, Jyväskylä 
G-piirin vuosikokous: 13.4.2019  Mänttä-Vilppula 
Suomen Lions-liiton vuosikokous: 7.-9.6.2019 Kalajoki 
 

 20.Muut esille tulevat asiat 
      DG Mauri Koskela sanoi, että liitossa kuohuu. Talon myyntiin liittyvät asiat ovat aiheuttaneet 
      runsaasti keskustelua ja erilaisia näkemyksiä asiasta. Toivottavasti asia ratkeaa Kalajoella. 
      Taisto Kotila sanoi, että viime keväänä vuosikokouksessa Oulussa äänestys meni sekavaksi ja  
      kysyi, onko asiasta tullut palautetta. DG Mauri Koskela sanoi, että palautetta on tullut puolesta 
      ja vastaan.  
      Lisäksi liitossa on tulossa organisaatiomuutos. Näitten asioitten takia palvelutyö on kärsinyt. 
      Liiton organisaatiomuutoksen jälkeen liitossa ei ole henkilöä, joka hoitaisi klubien tarvikemyyntiä. 
      Jatkossa tarvikehankinta on hoidettava jollain muulla tavalla, esim. piiri hoitaa.  
      Markku Koivisto totesi, että organisaatiomuutoksen jälkeen liiton palvelutoiminta klubeille loppuu 
      DG Mauri Koskela sanoi, että kuvernöörien kesken on ollut puhetta piirien rekisteröinnin  
      tarpeellisuudesta. Katsottiin, että tässä vaiheessa asia ei aiheuta kannanoton tarvetta. 
      Piirihallituksen kokouksen 24.11.2018 pöytäkirjassa kohdassa 19. Muut esille tulevat asiat, 
      kohta: LC Urainen palkittiin piirin parhaana klubina LCI 100-v kampanjan toiminnasta. Klubi  
      osallistui 100 % kaikkeen toimintaan: nuoriso, näkö, nälkä, diabetes ja perinne projekti. 
      Lisäys: luettelosta puuttuu ympäristö.    
      Tuomo Kilpinen sanoi lähettäneensä 1VDG Heikki Näsille 71-v syntymäpäiväonnittelun. Heikiltä 
      terveiset piirihallitukselle. 
          
 21. Kokouksen päättäminen 
       DG Mauri Koskela päätti kokouksen klo 12.45 

 
   

 


